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ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi, 19 decembrie 2024, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare din data de 19

decembrie 2024, a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată
prin Dispoziţia nr. 2055/2024

La şedinţă participă dl Primar Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc,
dna secretar general Oana-Maria Paris, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din
cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Ședința se desfășoară cu prezență fizică.
Sunt prezenţi un număr de 17 consilieri locali, în funcție. Lipsesc dna consilier Niță Dorina

și dl consilier Dura Nicolae-Viorel.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 525/2024 preşedinte de şedinţă

este dna consilier local Margareta Burduf.

DNA SECRETAR GENERAL OANA-MARIA PARIS:
- Supun la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare convocată pentru data de 10

decembrie 2024:
- Cine este pentru? - 16 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Supun la vot ordinea de zi a ședinței:

- Cine este pentru? - 16 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării Proiectului ”Spitalul de

Urgență Petroșani - Reparații capitale și dotare cu aparatură medicală”;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER ENE:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:



2

- Aviz favorabil.
- La acest proiect voi face un amendament, de care am discutat ieri în comisii, astfel că

se completează Proiectul de hotărâre cu Anexa nr. 2 - Indicatorii tehnico-economici ai
obiectivului de investiții „Reparații capitale și dotare cu aparatură medicală”. Anexa nr. 2 -
Protocolul de delegare, devine Anexa nr. 3, iar articolele H.C.L. se numerotează corespunzător.

- Supun la vot amendamentul făcut:
- Cine este pentru? - 16 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul făcut:
- Cine este pentru? - 16 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 557/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiul Petroșani, cu municipiul

Vulcan, municipiul Lupeni, orașul Petrila, orașul Aninoasa, orașul Uricani și cu Asociația
Comitetului de Inițiativă Valea Jiului, ca membru fondator în vederea constituirii
asociației ,,ORGANIZAȚIA DE MANAGEMENT AL DESTINAȚIEI VALEA JIULUI”;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER RAD:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 12 voturi
- Împotrivă? - 4 voturi (grupul consilierilor AUR)
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 558/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea impozitelor şi taxelor locale în Municipiul

Petroşani pentru anul 2025;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
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- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER ENE:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER RAD:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER IOSIP:
- Doresc să fac o mențiune. Cunoaștem contextul financiar în care se află țara, se discută la
formarea noului Guvern de o suprataxare, impunerea de noi taxe, de înghețarea salariilor și a
pensiilor, creșterea T.V.A., impozitul pe venit și altele; să venim să majorăm impozitele, taxa de
salubritate,..acest lucru agravează și mai mult pauperitatea populației. Dacă această majorare
vine să rezolve ceva care este absolut necesar a fi rezolvat... Aș dori să amânăm, să nu creștem
aceste impozite, pentru că vor veni începând cu anul 2025 multe taxe care vor împovăra
populația.

DL PRIMAR:
- Nimeni nu-și dorește să crească taxele. Această creștere de 10,4% este impusă prin lege.
Aceasta este inflația.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Legea prevede dar nu este o dispoziție imperativă. Rămâne la latitudinea noastră dacă o
aplicăm sau nu. Județul Hunedoara este esențialmente industrial. Majoritatea pensionarilor au
beneficiat de gr. I și a II-a de muncă. Au pierdut aceste drepturi, ca atare, de la 1 ianuarie 2025,
lor nu li se mai aplică coeficientul de inflație. Deși acest coeficient afectează pe toată lumea.
Invocăm coeficientul de inflație, majorăm taxele cu el, dar nu și pensiile. Avem un argument în
plus să nu fim de acord cu această majorare.

DL GAL:
- În Codul Fiscal, Legea 227/2015 se indexează toate sumele fixe în lei care intră în calculul
impozitului cu rata inflației. Rata este publică, suntem obligați până la 30 aprilie să indexăm
toate sumele fixe în lei și să facem o Hotărâre de Consiliu Local prin care să majorăm aceste
impozite și taxe.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Au fost ani în care nu ați aplicat acest indice de inflație, și în care impozitul a fost ca în anul
care a trecut?
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DL GAL:
- Nu. Dacă nu indexăm cu rata inflației, în Codul Fiscal spune lei/mp, de la 1 leu la 10 lei.
Suntem obligați să ducem acele impozite la maxim maximorum, adică împovărăm populația
dacă nu majorăm cu acel 10.4%, suntem obligați să le ducem la acele cote mari.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Au fost situații în care o astfel de indexare a fost atacată în instanța de Contencios
administrativ?

DL GAL:
- Nu.

DNA CONSILIER BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 11 voturi
- Împotrivă? - 5 voturi (grupul consilierilor AUR și dl consilier Rădescu)
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 559/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
4. Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor pentru serviciile de transport pe cablu

în zona Domeniului schiabil Parâng;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER ENE:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER RAD:
- Aviz favorabil.

- Dacă sunt discuţii la acest proiect?
- Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 11 voturi
- Împotrivă? - 5 voturi (grupul consilierilor AUR și dl consilier Rădescu)
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- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 560/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor de desfacere a produselor

agroalimentare și industriale, percepute de Serviciul Public Administrația Piețelor
Petroșani, pentru anul 2025;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER ENE:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER RAD:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Aceste tarife pe care le avem în dezbatere acum se referă la toate evenimentele publice și la
toate festivalurile, zilele orașului ș.a.m.d.?

DNA NIȚULESCU:
- Taxele din acest proiect se referă doar la piețele din municipiul Petroșani, târgul săptămânal,
fără a intra tot ce este în regim privat. Târgurile organizate privat nu sunt organizate de
Administrația Piețelor.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- După știința mea, Primăria municipiului Petroșani a fost tot timpul într-un parteneriat, deci
târgurile nu au fost organizate privat.

DNA NIȚULESCU:
- Noi, Administrația Piețelor, nu am încasat.

DL CONSILIER RĂDESCU:
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- Trebuie să intrăm într-o legalitate, legată de zilele orașului. Am vorbit în ședința trecută despre
branșările ilegale la apă, curent etc. Ma gândeam că vad odată cu acest proiect o intrare în
legalitate. Adică să aprobăm niște tarife pentru comercianții care vin la aceste evenimente. Nu
putem funcționa la mica înțelegere, în circuit închis. Trebuie să aprobăm niște tarife.

DL PRIMAR:
- Nu s-a produs nicio ilegalitate, tocmai s-au aprobat taxele în proiectul mare. Ce am făcut noi,
ca și coorganizatori, la anumite evenimente, am participat cu energie, pază, apă mai puțin. De
plata artiștilor s-a ocupat o firmă cu care am fost în parteneriat. Asta nu înseamnă că a fost o
ilegalitate. Nu insistați că a fost o ilegalitate. Noi avem taxele noastre pentru 1, 8 Martie.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Vă sugerez, din punct de vedere juridic, când facem un acord de parteneriat punem pe prima
pagină organizator/coorganizator, serviciile - cu evaluarea de rigoare și în contrapunct punem
serviciile pe care le acordă primăria. Cu valori financiare. În opinia mea, serviciile artistice de
până acum nu s-au ridicat nici măcar 5% din cuantumul sumelor încasate.

DL PRIMAR:
- Aceste coorganizări, practic, pentru primărie a fost mult mai ieftin. Când am organizat singuri,
din taxele pe care le încasam de la comercianți, nu acopeream nici 10 - 20% din costurile totale.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Firma privată face pro bono?

DL PRIMAR:
- Nu. Pentru noi a fost mult mai ieftină această variantă.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Dacă nu e contorizat, cum? Cât a costat curentul? Există filmări că-s branșări ilegale.

DL PRIMAR:
- Am avut ședințe care avizează aceste lucruri, unde au fost și reprezentanți de la I.S.U. și de la
Jandarmerie, și de la Poliție... am avut toate avizele.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- În ședința viitoare să faceți public un contract de la firma Mioritic Concept.

DL PRIMAR:
- O să solicităm.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Vreau să motivez ideea pentru care AUR a votat împotrivă. Să creștem taxele pentru
producătorii locali, și, mă rog, pentru cei din proximitate, nu va face decât să-i determine să
crească acele prețurile. Din nou o împovărare pentru cetățenii municipiului. Nu mai vine Codul
Fiscal să spună că am o impunere legislativă ci este la latitudinea noastră, deci putem să fim mai
atenți cu producătorii și cu cetățenii care se aprovizionează de la piață.

DL CONSILIER CAȚAN:
- În completarea spuselor dlui Rădescu - s-ar putea ca în viitor să nu mai organizăm noi aceste
festivaluri, zilele orașului, ci această organizație de Management al destinației Valea Jiului. Vom
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pasa, practic, tot ce ține de turism și organizare către această organizație din care facem și noi
parte.

DNA CONSILIER BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 11 voturi
- Împotrivă? - 5 voturi (grupul consilierilor AUR și dl consilier Rădescu)
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 561/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
6. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al municipiului Petroșani;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 16 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 562/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției Bugetului Local şi a Bugetului

Instituţiilor Publice şi Activităţilor Finanţate Integral sau Parţial din Venituri Proprii și
Subvenții al Municipiului Petroşani pentru trimestrul IV 2024;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 16 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 563/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției Bugetului Creditelor Interne al

municipiului Petroșani pentru trimestrul IV 2024;
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DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 16 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 564/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de

închiriere încheiate de către Municipiul Petroșani - Serviciul Public Administraţia
Pieţelor Petroșani;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 16 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 565/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
10. Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ

preuniversitar din Municipiul Petroşani, pentru anul şcolar 2025 - 2026;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
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- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 16 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 566/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
11. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și a statului de funcții al

aparatului de specialitate al Primarului municipiului Petroșani și a serviciilor publice din
subordinea Consiliului Local;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizul comisiei juridice, vă rog:

- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER IOSIP:
- Care este numărul de angajați ai primăriei și care este fondul de salarii?

DNA DIR. ECONOMIC BENKE:
- Avem 190 de posturi ocupate, funcționari publici, Poliție Locală și contractuali, și se plătesc
aproximativ 1 700 000 lei/lunar.

DNA CONSILIER MACAVEI:
- Am o obiecție: populației petroșenene i se pare că sunt prea mulți angajați. Pe anumite
departamente poate sunteți deficitari, pe altele în valoare pozitivă și atunci poate ar trebui o
reorganizare. Poate există alternativa relocării personalului în cadrul primăriei

DL PRIMAR:
- Noi am evitat să dăm afară oameni când s-au tăiat posturile vacante. E adevărat că există
compartimente unde este nevoie de oameni.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt alte discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 11 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? - 4 voturi (grupul consilierilor AUR)

Dl consilier Rădescu nu votează.
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 567/2024.
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului Etapa II și a cheltuielilor legate

de proiectul „Linia verde de autobuze electrice între Petrila – Petroşani – Aninoasa –
Vulcan – Lupeni – Uricani Green Line Valea Jiului” – Componenta 1 cod SMIS 326811;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Văd în Referatul de aprobare contractul de finanțare 182/14.10.2024. S-a semnat în octombrie
2024?

DL PRIMAR:
- Da, pentru că s-a fazat proiectul și noile contracte de finanțare s-au semnat anul acesta

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Asfaltările care s-au făcut până în octombrie pe Green Line?

DL PRIMAR:
- Pe banii constructorului.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Cine e constructorul?

DL PRIMAR:
- O firmă din Iași sau Suceava. Consiliul Județean are contract.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Aflu că constructorul semnează în octombrie 2024, aflu că aprobăm intempestiv banii din
contribuția proprie....

DNA DIR. TEHNIC DRAGOȘ:
- La 31 decembrie s-a încheiat POR-ul vechi, acum este un nou program, Programul Regional
Vest. Contractele pe POR s-au încheiat. Lucrările au mers în continuare, doar s-a închis o etapă.
A fost depus din nou proiectul și s-au încheiat noi contracte de finanțare.
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DL CONSILIER RĂDESCU:
- A venit vreo tranșă din acest proiect în Valea Jiului?

DNA DIR. TEHNIC DRAGOȘ:
- Sigur că da.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Ce s-a executat?

DNA DIR. TEHNIC DRAGOȘ:
- Din câte am văzut eu în aplicație, au plătit autobuzele.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Eu știu că Consiliul Județean a plătit din contribuția proprie. Vreau să mă asigr că a venit o
tranță, cât de mică, pe acest proiect.

DNA DIR. TEHNIC DRAGOȘ:
- Da. O tranșă de peste 9 mil de lei. Au fost plătite autobuzele. Fie au fost rambursați banii fie au
făcut cerere de plată.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Vi se pare legal să aprobăm partea de cofinanțare?

DNA DIR. TEHNIC DRAGOȘ:
- Când se depune un proiect, la cererea de finanțare se anexează HCL. Deoarece se mai modifică
bugetul, se modifică și HCL. Se aprobă acum, dar cheltuielile sunt aceleași de pe POR-ul vechi.
Este un rest de executat pe noul program. Toate proiectele care se depun pentru finanțare, se
aprobă de către Consiliul Local. Aprobăm valoarea totală, cheltuielile eligibile, neeligibile,
cofinanțările.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Noi aprobăm cheltuirea, nu alocarea acestor bani. De ce aprobăm în această fază? De unde știm
noi acum că această sumă trebuie cheltuită?

DNA DIR. TEHNIC DRAGOȘ:
- Pentru că există un contract de finanțare semnat. A fost verificat de ADR. Este un program de
finanțare care trebuie respectat. Noi am aprobat că am cheltuit ceva, ne asumăm acele cheltuieli.

DNA DIR. ECONOMIC BENKE:
- Noi pentru acest proiect de investiții avem facturi și documente pentru lucrările făcute, noi nu
dăm banii înainte. Dăm, în funcție de documentele justificative, procentul care ni se cuvine.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 12 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? - 4 voturi (grupul consilierilor AUR)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 568/2024.
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului Etapa II și a cheltuielilor legate

de proiectul „Linia verde de autobuze electrice între Petrila – Petroşani – Aninoasa –
Vulcan – Lupeni – Uricani Green Line Valea Jiului” – Componenta 2 cod SMIS 325856;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 12 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? - 4 voturi (grupul consilierilor AUR)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 569/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes

local pentru repartizarea orelor de muncă persoanelor beneficiare de venit minim de
incluziune şi de tichete sociale pe suport electronic pentru mese calde;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER ENE:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
DNA CONSILIER MACAVEI:
- În zona Pieței centrale, străzile 9 Mai și Aleea Trandafirilor, cei din administrație nu pot să se
ocupe și de zona alăturată? Este și parcarea aia. Cine îi supraveghează pe oamenii care prestează
pentru ajutorul primit și cine îi verifică pe oamenii aceștia care curăță? Locuiesc acolo și văd
multe. Chiar vă pot trimite filmulețe. Piața este oglinda orașului.
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DL PRIMAR:
- Ar fi de ajutor.

DL DIR. VIȘAN:
- Avem doi pontatori, unul pentru cartierul Aeroport și unul pentru centru. Verific cele semnalate
și vom acționa.

DL PRIMAR:
- Dle Director, vă rog să aveți grijă de locurile sensibile.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Locuri sensibile sunt toate incintele. În spatele blocului meu sunt multe case. Pe lângă pubele
este mult moloz. Nu a intervenit nimeni.

DL PRIMAR:
- Traficul din piață nu este ca și în cartiere. De aia am zis că e sensibil. Toate zonele sunt
importante.

A intrat în sala de ședințe dl consilier Edelhauser.

DNA CONSILIER BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 570/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
15. Proiect de hotărâre privind selecţionarea Asociaţiei de Voluntariat „Casa

Pollicino”, aprobarea nivelului subvenţiei ce urmează a fi acordată în anul 2025, precum şi
aprobarea Convenţiei Provizorii pentru acordarea de servicii de asistenţă socială;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Comisia pentru buget – finanţe avizează favorabil.

- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER RAD:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER ENE:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
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- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 571/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de priorităţi pentru repartizarea de

locuinţe pentru tineri, destinate închirierii, în municipiul Petroşani;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 572/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
17. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de priorităţi pentru repartizarea de

locuinţe sociale şi locuințe din fondul locativ al municipiului Petroşani administrat de
Direcţia Administrarea Domeniului Public şi Privat, pentru anul 2025;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER ENE:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 573/2024.
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
18. Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării unor titulari de contracte, două

recazări și un schimb de locuințe pentru locuințele aflate în fondul locativ al municipiului
Petroşani, administrate de Direcţia Administrarea Domeniului Public şi Privat;

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizul comisiei juridice, vă rog:

- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 574/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
19. Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită către Crucea Roșie Română

- Filiala Județului Hunedoara - Subfiliala Petroșani, a spațiului situat în municipiul
Petroșani, strada Independenței, nr. 10;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER RAD:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER ENE:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 575/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii imobilului teren, cu suprafața de

1665 mp, notat în Cartea Funciară nr. 66857 Petroșani, nr. cadastral 66857 din domeniul
privat al municipiului Petroșani în domeniul public al acestuia;
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DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 576/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
21. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de

concesiune nr. 2641/05.03.2019 încheiat cu Badea Florin-Mihai și Badea Aura-Carmen;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 577/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
22. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de

concesiune nr. 2516/13.12.2017 încheiat cu domnul Bărtășanu Laurențiu Emil;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
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- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 578/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
23. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de

concesiune nr. 1808/03.07.2012 încheiat cu d-nul Curcan Ion;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 579/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
24. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de

concesiune nr. 3043/11.04.2023 încheiat cu domnii Mezofenyi Otto Gheorghe și Mezofenyi
Rozalia;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
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- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de
executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 580/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
25. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de

concesiune nr. 2040/28.03.2014 încheiat cu domnul Morar Marius Simion;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 581/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
26. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de

concesiune nr. 618/18/2000 încheiat cu Mununar Gheorghe;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 582/2024.
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
27. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de

concesiune nr. 620/20/2000 încheiat cu dl Telegredean Mihai;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 583/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
28. Proiect de hotărâre privind însușirea și aprobarea documentației cadastrale de

alipire a două imobile terenuri, aparținând domeniului public al municipiului Petroșani,
identificate în CF. nr. 61497 Petroșani, nr. cad. 61497 și în CF. nr. 67838 Petroșani, nr. cad.
67838;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 584/2024.
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
29. Proiect de hotărâre privind dezlipirea imobilului teren, situat în Petroșani -

Masivul Parâng, înscris în CF 62212 Petroșani, în două loturi, conform documentației nr.
20746/2024;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 585/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
30. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație publică a terenului în

suprafață de 372 mp, situat în str. Vasile Alecsandri, fn, notat în CF 66743 Petroșani, nr.
cadastral 66743;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia pentru buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 586/2024.

31. Diverse.

DNA CONSILIER MACAVEI:
- Am două probleme:
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1. Situația blocului social - se întâmplă chestii care nu se țin sub control, este mizerie, intrări
abuzive în spațiile celor care au contracte, furt de curent. Ce putem face?

DL PRIMAR:
- Noi am făcut 120 de locuințe în 2009, la toate standardele. Sunt locuințe sociale. E adevărat că
avem probleme cu locatarii. Pentru furtul de curent nu avem competențe. Tot oamenii de acolo
distrug.

DNA CONSILIER MACAVEI:
- Ei plătesc taxa de gunoi?

DL PRIMAR:
- Da. Așa ar trebui, să plătească și chirie, și curent, și apă. Dar, aruncă de pe geam gunoaiele. Noi
le adunăm lunar. Este ceva de necrezut.

DNA CONSILIER MACAVEI:
- Trebuie să găsim niște măsuri.

DL PRIMAR:
- Am mai avut discuția asta și soluția radicală ar fi să-i scoatem, dar, ne lovim de problema
copiilor. Părinții sunt iresponsabili, dar copiii nu au nicio vină. Am făcut evacuări, avem și
procese pe rol.

DL KOVACS:
- Avem vreo 6 cazuri de intrări abuzive, avem rol în instanță, nu-i putem da afară până nu
primim Hotărârea judecătorească.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Ați imputat stricăciunile celor care le-au făcut?

DL KOVACS:
- În primul rând, ei sunt evacuați pentru datorii la plata chiriei. Numai prin instanță îi putem
evacua.

DNA CONSILIER STRĂUȚ:
- Dacă părinții sunt iresponsabili, atunci copiii nu primesc o educație, nu sunt trimiși la școală,
ar trebui preluați de Protecția Copilului.

DL PRIMAR:
- Merg la școală. Nu am vrut să-i dăm afară cu copiii. Dacă îi dăm afară, e o situație și mai
delicată.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Sunt de etnie romă? Merg la școală? Colaborați cu psihologul școlii?

DL PRIMAR:
- Nu toți sunt romi.

DNA DIR. PIȚ:
- Conform legislației, avem anchete sociale, trebuie să prevenim separarea copiilor de părinți,
prin acord de servicii complementare și sprijn. Avem colaborări cu ONG-uri. 5 centre de zi
pentru acești copii, iar școlile ne transmit lunar evidența. Este o luptă mai grea. Nu există
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constrângeri. Oferim o masă caldă și asta a dus la rezultate foarte bune. Sigur că colaborăm cu
psihologul. Facem și educație parentală.

DNA CONSILIER MACAVEI:
- Punctul 2 despre care vă vorbeam: pe ultimii 2 ani, Poliția Locală să arate câte amenzi încasate
am avut. Lumea le contestă. Și le și câștigă în instanță, din câte am înțeles. Avem amenzi
încasate? Pentru ședința următoare, vă rog.

DNA CONSILIER STRĂUȚ:
- Am plătit și eu una.

DNA CONSILIER MACAVEI:
- Ar mai fi ceva: am solicitat, în scris, Raportul de activitate al viceprimarului.

DNA SECRETAR GENERAL:
- Raportul este publicat pe site-ul instituției.

DL CONSILIER VĂLVĂRESC:
- Legat de Spitalul municipiului Petroșani, din postura de proaspăt pacient, aș dori ca până la
modernizare să se rezolve problema grupurilor sanitare, deoarece sunt nefuncționale. Să fie
funcționale, că este catastrofal.

DL CONSILIER CAȚAN:
- Am două probleme și o mențiune:
1. blocul de la Liceul Economic nu are căldură.
2. am niște sesizări din partea unor părinți legate de renovarea Liceului Teoretic (miroase a fum
de țigară în toaletele Școlii nr. 4, se găsesc chiștoace, probabil de la liceeni) și a Școlii ”I. G.
Duca” (la Liceul Industrial, băncile nu sunt conforme pentru copiii din clasele primare).

DL PRIMAR:
- Problemele se rezolvă. Voi lua legătura cu conducerea școlilor. Eu am fost adeptul închiderii
școlii, în sensul să nu se iasă din incinta școlii până la terminarea orelor. Mi s-a spus că este
neconstituțional pentru elevii majori, sau că alții merg să-și cumpere de mâncare.
În ce privește celălalt aspect, suntem în execuție cu lucrările pe PNRR, se vor termina în
iunie/iulie 2025. Anul viitor vor sosi bănci noi pentru toate școlile, aparatură, dotări pentru
cabinete, săli de sport, inclusiv pentru C.S.Ș. și Clubul Copiilor. E o situație temporară. Până la
15 februarie se va rezolva. Legat de blocul Liceului Economic, acea clădire este pentru elevi.
Din punctul meu de vedere, destinația acolo este de cămin pentru copii. Cei nemulțumiți, pot
să-și găsească o chirie în oraș. Probabil că în contract scrie că nu este căldură.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Dacă este blocul nostru și este pentru copii, ar trebui să nu achiesăm noi la această formă.

DL PRIMAR:
- Noi nu am achiesat. Dar, au stat și profesori și maiștri acolo.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Am o propunere pentru Școala nr. 5, care e un dezastru, focar de infecție. Ar putea fi realizată o
tabără pentru copii, prin Inspectoratul Școlar. E și bazinul, și sala de sport. O mică componentă
pentru turism. Se dorește părăsirea și transferul, la un moment dat, către zona privată?
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DL PRIMAR:
- La Școala nr. 5 avem o solicitare de la Inspectorat și Consiliul Județean pentru a transfera o
Școală din Lupeni pentru copii cu nevoi speciale. Suntem în discuții. Vom igieniza toată zona.
Vrem să și reabilităm clădirea, nu avem nicio intenție de a o trece în mediul privat. Așteptăm
răsuns de la Consiliul Județean, dacă nu, vom stabili împreună ce destinație îi dăm.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Sunt atât de mulți copii cu probleme? Haideți să facem inclusiv asta. Este bazinul și sala de
sport, se pot recupera fizic. Să facem ceva, să-i dăm o destinație acelui spațiu.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Atâția copii cu probleme, e dureros. Sunt atât de multe spații neutilizate. De ani de zile sunt
atâtea spații în paragină. Se supraimpozitează aceste spații?

DL GAL:
- Sunt supraimpozitate cu 500%. Este aprobată H.C.L.

DL CONSILIER CAȚAN:
- La Școala 5 se poate face acolo foarte ușor un liceu sportiv, cu internat. O să vin cu un proiect
în acest sens. Ar fi o bulină albă pentru noi ca municipalitate.
Și mai este un aspect - aș dori să luăm în calcul data viitoare la Gala fotbalului juvenil și copiii
de la ACS Universitatea Petroșani.

DL PRIMAR:
- Am finanțat și ACS-ul. Au primit finanțări pe Legea 350, ani la rând.

DNA CONSILIER MACAVEI:
- CNIPT mai funcționează? Am fost de mai multe ori și era închis.

DL GÂNJU:
- Sigur că da. Avem program de la 9 la 17, inclusiv sâmbăta și duminica.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, ordinea de zi fiind epuizată, declar închisă şedinţa ordinară a
Consiliului Local, convocată pentru data de 19 decembrie 2024.

Petroşani, 19 decembrie 2024

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,
BURDUF MARGARETA CONTRASEMNEAZĂ,

SECRETAR GENERAL
jr. PARIS OANA-MARIA

Întocmit,
Frank Ana-Maria


